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Bestyrelsesmøde torsdag d. 10. september. 

11 til stede til bestyrelsesmøde:  

 

Punkt 1: Izabella indtræder i bestyrelsen, som erstatning for Mehtap.  

 

Punkt 2: Der er valgt at have en køkkendame i hvert hus. 25 timer til Snerlens og Valmuens og 27 timer til 

køkkendamen i Mælkebøtten fra. 1. maj. Indtil 1. maj 2020 har køkkendamen i Mælkebøtten 30 timer 

grundet det høje børnetal.  

Der skal tænkes kreativt i forhold til de rammer vi får, men kender ikke alle rammerne.  

Morgenmad er skåret lidt ned så det kun er rugbrød som bliver serveret. Der bliver satset på at 

lillegruppebørn også får et måltid kl. 9 om morgenen. Der skal kigges på økonomien. Dette gør Mette med 

en fra HK.  

 

Punkt 3: Mette fortæller om budget. Vi har fået 893.000 Til Corona hjælp.  

Der er købt ladcykler, løbecykler, borde og  bænke mv. Det er planen at der skal være en ekstra mand i 

hvert hus. Til 01.01.2021.  

Der er nogle ønsker fra de forskellige huse.  

Fokus på låge ved afhentning og aflevering ude ved legepladsen, da nogle forældre har oplevet at lågen står 

åben ved afhentning. Mette vil se på det og spørge gårdmanden.  

Der er blevet ansat en køkkendame i Snerlen, hun starter mandag d. 30. september 

Mette fra Snerlen har opsagt hendes stilling og har sidste dag d. 31.09.2020. Stillingen er slået op.  

Der er også slået en pædagog stilling op til Valmuen.  

Alt i alt har det været et travlt forår, men der er en god stemning rundt omkring.  

 

Punkt 4: Der er 2 tilfælde af smitte i daginstitutioner i Albertslund på 3 dage.  

Der bibeholdes aflevering og afhentning af børnene. Der savnes mere klare retningslinjer fra forældrene for 

hvad reglerne er. Mette fortæller at det ændrer sig hele tiden, men det er tid, som der tages fra børnene. 

Pernille fortæller at der er skilte på vej op. Der kommer et nyhedsbrev fra hvert hus.  

Mette fortæller også at det er svært at nå ud til alle forældre, da der er mange meninger og holdninger, til 

hvad forældrene ønsker.  

Flemming foreslår at man tilføjer et punkt på hjemmesiden med Corona og de seneste retningslinjer herfor.  

 Derudover savnes det fra forældrene at se stemningen på stuerne (Hvad sker der på stuerne?). Katja og 

Mette er rundt i husene fast og har mere fokus på at være der for pædagogerne. Det bliver prioriteret højt. 

Flemming skriver til kommunen vedr. tilsyn da det ønskes at der kommer et tilsyn. Her ønskes det at der ses 

lidt på udeområderne, når nu at børnene er meget ude.  Har de nogle gode ideer til hvad man kan gøre 

anderledes.  

Plan for vinteren og koldere tider. Evt. oprette noget mere læ eller noget opvarmet udendørs.  

Der er aftalt møde med rengøringspersonalet, da det ikke lever op til forventningerne.  

 

Punkt 5: Der er talt om at aflyse arbejdssøndag. Flemming fortæller at vi skal fastholde at der kan komme 

små grupper af forældre og hjælpe til. Pædagogerne skal lave en ”to do” liste.  

Arbejdssøndag d. 20/9, 27/9, 4/10, 11/10.  

Pædagogerne skal have en ”To do” klar på mandag morgen.  

Så hvert hus sender en to do ud på Alia og skriver en fra bestyrelsens mail adresse:  

Mælkebøtten: Søren Scandale@live.dk  

Valmuen: Kasper Kmj@taksatorringen.dk  

Snerlen: Izabella pe_isaksen@hotmail.com  
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Punkt 6: Flemming fortæller om dialogmødet. Det var dårlig prioriteret og der var noget gruppearbejde på 

hvordan man som forældre kan hjælpe kommunen i fht. til daginstitutioner. Økonomien ser fornuftig ud i 

år.  

 

Punkt 7: Henstille til reg. Af ferie fra bestyrelsen.  Liv foreslår at man skriver beløb på de dage hvor der er 

over og under forbrug. Liv sender et skriv til bestyrelsen, der skal læses igennem, som evt. kan sendes til 

forældrene på vegne af bestyrelsen.  

 

Punkt 8: Der skal være opsyn, når børn er i en højstol, samt ved puslebord mv.  

 

Punkt 9: Se evt under punkt 4.  

 

Punkt 10: Der er taget et valg om at det lige nu kun er mælkebøtten. Det er dog et meget stort projekt midt 

i Corona. Det kommer måske igen til næste år og så må man vurdere om det er noget der kan blive 

prioriteret. Vi har tilmeldt os et nyt projekt som hedder” Børneliv i sund balance”.  

 

Punkt 11: Nogle børn bliver hentet og er meget våde i deres tøj, og eller har tisset i bukserne under 

overtøjet. Når man skriver til pædagogerne på børnenes stuer så tjekker pædagogerne det.  

Punkt 12: Der er meget fokus på at der skal være opsyn på børnene, når de er på tur eller lign.  

 

Punkt 13: Se tidligere punkter. Katja og Mette sørger for at få opdateret hjemmesiden.  

 

Punkt 14: Flemming spørger ind til samarbejdet i bestyrelsen. I forhold til samarbejdet er der blevet sendt 

information ud fra Flemming, som det skulle være. Flemming skal huske at sige fra med ting, så vi andre kan 

hjælpe til. Flemming skal huske at prøve at sige fra over for nogle opgaver. Inddrage flere ind i bestyrelsen. 

Kommunikationen skal være til alle i mails. Evt. kvittere for en mail, så alle kan se at den er modtage og 

læst.  Der er mødepligt når man er med i bestyrelsen.  

 

Punkt 15: Hvordan får vi flere kvalificerede pædagoger til vores kommune. Flemming har en ide om at 

samle alle bestyrelserne i Albertslund kommune, gå til Kommunen for at få pædagogerne efteruddannet, 

feks. Med  uddannelses katalog. I dag skal det tages fra drift budgettet. Lauritz vil gerne hjælpe med dette 

punkt og samle forældrebestyrelserne for hele kommunen og skrive til kommunalbestyrelsen.  

 

Punkt 16: Mette vil se på dette. Søren kommer med en billig god ide.  

 

Punkt 17: Nogle forældre har set at skruer hænger ud af legepladserne. Der har været et tilsyn og de ting 

der blev påpeget er der ikke gjort noget ved.  

Ny dato til ekstra ordinært bestyrelsesmøde d. 30/9 kl. 17:00-19:00.  

 

EVT: Beskeder på Alia slettes og nogen forældre har oplevet deres meddelelser ikke er gået igennem. 

Mette følger op på proceduren  og skriver den ud til forældrene. Alia bliver erstattet med Aula pr. 

01.01.2020.  

 


